
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulechowie       Sulechów, 20.04.2020 

Pan Radosław Murkowski 

 

Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach 

podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 
 

Znak: BR.0004.5.2020 

 

Pani Radna / Pan Radny 

Rady Miejskiej w Sulechowie  

 

Szanowni Państwo,  

Przesyłam informację Przewodniczącego Rady Miejskiej w Sulechowie  

o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym (od dnia ostatniej sesji 

zwyczajnej w dniu 18.02.2020): 

1. Reprezentowanie Rady Miejskiej w Sulechowie w następujących wydarzeniach  

i spotkaniach: 

1) W dniu 18.02.2020 roku po sesji zwyczajnej Rady Miejskiej odbyło się spotkanie 

mieszkańców Brzezia k. Sulechowa z radnymi i Burmistrzem Sulechowa na placu zabaw przy 

ul. Orkana w sprawie możliwości budowy drogi z płyt betonowych na ulicy Brzechwy i Orkana. 

Na spotkaniu Radę reprezentował Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Radosław Murkowski 

wraz z II Wiceprzewodniczącą Panią Agnieszką Szeląg oraz radni: Pan Krzysztof Kluczyński, 

Przewodniczący Komisji Przestrzegania Prawa i Ochrony Środowiska Pan Przemysław Pokład, 

Pani Arleta Lubieniec, Przewodniczący Komisji Budżetu i Gospodarki Pan Wojciech Szefner. 

2) W dniu 20.02.2020 odbył się w Bibliotece Publicznej podsumowanie gminnego konkursu 

plastycznego dla przedszkolaków w wieku 5-6 lat pn. „Bezpieczne przedszkole na feriach”. 

Celem konkursu była popularyzacja wiedzy z zakresu bezpiecznego zachowania się w 

przedszkolu, w drodze do i z przedszkola, zabawy na placu zabaw i ewakuacji w czasie 



 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

zagrożenia pożarowego. Na spotkaniu radę reprezentował Przewodniczący Komisji Zdrowia, 

Oświaty i Kultury Pan Miłosz Brodzikowski. 

3) W dniu 2 marca 2020 r. miały miejsce obrady XIX nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej w 

Sulechowie zwołanej z inicjatywy radnych Rady Miejskiej w Sulechowie w osobach 

Przewodniczącego Rady Miejskiej Pana Radosława Murkowskiego, Przewodniczącego 

Komisji Budżetu i Gospodarki Pana Wojciecha Szefnera, Przewodniczącego Komisji 

Przestrzegania Prawa i Ochrony Środowiska Pana Przemysława Pokłada, radnego Pana 

Zbigniewa Trompy, radnego Pana Krzysztofa Kluczyńskiego oraz Przewodniczącego Komisji 

ds. Wsi Pana Piotra Bodnara. Tematem sesji nadzwyczajnej były uchwały w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

części terenów w obrębie geodezyjnym Kalsk oraz w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Sulechów w 

związku z lokalizacją przemysłowej fermy produkcji trzody chlewnej na terenie Gminy 

Sulechów.  

4) W dniu 11 marca 2020 r. z okazji Dnia Sołtysa reprezentowałem Radę Miejską w spotkaniu 

sołtysów Gminy Sulechów z Panią Magdaleną Klucznik – Sekretarzem Gminy Sulechów 

reprezentującym Burmistrza Sulechowa. W spotkaniu wzięli także udział członkowie Komisji 

do Spraw Wsi Rady Miejskiej w Sulechowie.  

5) W dniu 11 marca 2020 r. wziąłem udział w spotkaniu Pani Magdaleny Klucznik – Sekretarz 

Gminy Sulechów reprezentującej Burmistrza Sulechowa z dyrektorami szkół i przedszkoli z 

terenu Gminy Sulechów w sprawie działań podejmowanych w związku z zagrożeniem 

rozprzestrzeniania się wirusa SARS-COV-2.  

6) W dniu 11 marca 2020 r. biorąc pod uwagę komunikaty władz związane z zagrożeniem 

rozprzestrzeniania się koronawirusa podjąłem decyzję o odwołaniu zwyczajnej XX sesji VIII 

kadencji Rady Miejskiej w Sulechowie zaplanowanej na dzień 17 marca 2020 roku. 

Jednocześnie w kolejnych dniach rozpocząłem przygotowania do zorganizowania sesji Rady 

Miejskiej w Sulechowie w innej formie niż tradycyjna, w tym celu wystąpiłem do naszych 

służb prawnych o przygotowanie opinii prawnej w sprawie możliwości przeprowadzenie sesji 



 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

Rady Miejskiej online w formie wideo konferencji z zachowaniem innych przepisów ustawy o 

samorządzie gminnym tj. prawa obywateli do wstępu na sesję oraz zasady jawności działalności 

organów gminy oraz transmitowania i utrwalania obrad.  

7) W dniu 27.03.2020 Rada Miejska odbyła próbne posiedzenie w formie wideo konferencji 

oceniając możliwość przeprowadzenia sesji nadzwyczajnej z wykorzystaniem środków 

porozumiewania się na odległość. Dziękuję Państwu Radnym za liczny udział  w wideo 

konferencji. 

8) W dniu 27.03.2020 odbyło się spotkanie radnych Rady Miejskiej w Sulechowie ze Starostą 

Zielonogórskim Panem Krzysztofem Romankiewiczem w formie wideokonferencji. Tematem 

spotkania były sprawy bieżące oraz wniosek szpitala w Sulechowie o udzielenie dotacji przez 

Gminę Sulechów przeznaczoną na zakup ultrasonografu na odział intensywnej opieki 

medycznej, który może być wykorzystywany do przezklatkowego badania USG płuc osób 

potencjalnie zarażonych koronawirusem. Dziękuję Państwu Radnym za liczny udział  w 

spotkaniu. 

9) W dniu 27.03.2020 odbyło się spotkanie przewodniczących klubów Rady Miejskiej w 

Sulechowie z Burmistrzem Sulechowa w formie wideo konferencji w sprawie proponowanych 

uchwał na najbliższą nadzwyczajną sesję Rady Miejskiej oraz udzielenia dotacji dla szpitala w 

Sulechowie. W spotkaniu udział wzięli Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Radosław 

Murkowski, II Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Pani Agnieszka Szeląg, Pan Zbigniew 

Trompa, Pan Stanisław Kaczmar, Pan Wojciech Szefner, Pani Krystyna Jagodzińska-

Kochaniak. 

10) W dniu 30 marca 2020 r. miały miejsce obrady XX nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej w 

Sulechowie zwołanej z inicjatywy Burmistrza Sulechowa. Sesja odbyła się w sposób zdalny z 

wykorzystaniem środków porozumiewania się na odległość tj. przy wykorzystaniu aplikacji e-

sesja oraz systemu do wideokonferencji. Rada Miejska w Sulechowie przeprowadziła obrady 

w sposób zdalny jako jedna z pierwszych w Polsce i pierwsza w województwie lubuskim.  

11) W dniu 08.04.2020 r. odbyło się spotkanie przewodniczących klubów Rady Miejskiej w 

Sulechowie w formie wideo konferencji z Panią Moniką Hać – Dyrektorem Niepublicznego 



 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

Przedszkola i Żłobka „Gucio” w Sulechowie oraz z Panem Miłoszem Brodzikowskim – 

Dyrektorem Niepublicznego Przedszkola Dobra Wróżka w Sulechowie w sprawie możliwości 

zwiększenia dotacji do przedszkoli niepublicznych na czas zawieszenie przez nie działalności 

w sposób tradycyjny. W spotkaniu udział wzięli Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Radosław 

Murkowski, II Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Pani Agnieszka Szeląg, Pan Jan Rerus, 

Pan Stanisław Kaczmar, Pan Sebastian Różycki. 

12) W dniu 17.04.2020 r. odbyło się spotkanie w formie wideo konferencji radnych Rady 

Miejskiej z członkami gminnego zespołu zajmującego się gospodarką odpadami komunalnymi. 

Tematem spotkania była zaproponowana przez Burmistrza Sulechowa uchwała w sprawie 

utraty mocy uchwały w sprawie postanowienia o odbieraniu odpadów komunalnych od 

właścicieli nieruchomości, na których nie zamieszkują mieszkańcy, a powstają odpady 

komunalne. W spotkaniu udział wzięli Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Radosław 

Murkowski, Pan Jan Rerus, Pan Zbigniew Trompa, Pan Wojciech Szefner, Pani Krystyna 

Jagodzińska-Kochaniak, Pan Przemysław Mikołajczyk oraz Zastępca Burmistrza Sulechowa 

Pan Marcin Górzny,  przedstawiciele Sulechowskiego Przedsiębiorstwa Komunalnego 

Supekom i Dyrektor Zakładu Gospodarowania Mieniem Komunalnym Pan Kazimierz 

Kotowski. 

13) W dniu 20.04.2020 r. odbyło się spotkanie przewodniczących klubów Rady Miejskiej w 

Sulechowie z Burmistrzem Sulechowa w formie wideo konferencji w sprawie uchwał 

kierowanych na najbliższą sesję Rady Miejskiej. W spotkaniu udział wzięli Przewodniczący 

Rady Miejskiej Pan Radosław Murkowski, 

Informacja w sprawie dyżurów Przewodniczącego Rady Miejskiej w Sulechowie i jego 

zastępców: 

Z uwagi na rozporządzenie Ministra Zdrowia z dnia 24 marca 2020 r. zmieniające 

rozporządzenie w sprawie ogłoszenia na obszarze Rzeczypospolitej Polskiej stanu epidemii 

(Dz. U. z 2020 r. poz. 522) dyżury Przewodniczącego oraz Wiceprzewodniczących Rady 

Miejskiej w Sulechowie są zawieszone do odwołania.  



 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

Zachęcamy do komunikowania się z Prezydium Rady Miejskiej za pomocą poczty 

elektronicznej (e-mail do Przewodniczącego Rady Miejskiej: radem1@interia.pl), telefonicznie 

(tel. do Przewodniczącego Rady Miejskiej: 664771167) lub za pomocą systemów do video 

konferencji.  

2) Interpelacje i zapytania radnych oraz pisma kierowane do Rady Miejskiej od ostatniej 

sesji Rady Miejskiej: 

Informuję, że wszystkie interpelacje i zapytania, które wpłynęły w okresie międzysesyjnym od 

Państwa Radnych zostały przekazane Panu Burmistrzowi z prośbą o udzielenie odpowiedzi. 

Wszystkie Interpelacje i zapytania Radnych oraz odpowiedzi na nie są publikowane  

w Biuletynie Informacji Publicznej. Wszystkie pisma jakie otrzymuję są do wglądu Państwa 

radnych w Biurze Rady Miejskiej.  

Wpłynęły następujące pisma i interpelacje: 

1) W dniu 11.03.2020 r. wpłynęło pismo zarządu ROD KOLEJARZ w sprawie wsparcia 

finansowego ocieplenia stropu budynku. Zarząd poinformowałem pisemnie, iż w najbliższym 

możliwym terminie zorganizuję wizję lokalną obiektu z udziałem radnych. 

2) W dniu 13.03.2020 r. wpłynęło pismo mieszkańców ulicy Sportowej w Sulechowie w 

sprawie remontu ulicy. Mieszkańców poinformowałem pisemnie, iż w najbliższym możliwym 

terminie zorganizuję wizję lokalną z udziałem radnych. 

3) W dniu 16.03.2020 r. wpłynęło pismo zarządu ROD Przylesie w sprawie wsparcia 

finansowego. Zarząd poinformowałem pisemnie, iż w najbliższym możliwym terminie 

zorganizuję wizję lokalną z udziałem radnych. 

4) w dniu 20.03.2020 roku otrzymałem pismo SP ZOZ w Sulechowie w sprawie 

dofinansowania zakupu sprzętu medycznego. Pismo przekazałem Państwu Radnym. 

5) W dniu 20.03.2020 wpłynął projekt apelu w sprawie: dochodzenia należności tytułem 

podatku od nieruchomości za rok 2020 w okresie pandemii wirusa SARS-Cov-2.złożony przez 

radnego Sebastiana Różyckiego. Projekt przekazałem do zaopiniowania przez służby prawne 

Pana Burmistrza. Na sesji nadzwyczajnej w dniu 30.03.2020 ten apel przyjęto. 



 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

6) 23.03.2020 wpłynęła petycja Koalicji Polska Wolna od 5G w sprawie podjęcia uchwały w 

sprawie ochrony zdrowia mieszkańców przed elektroskażeniem, Petycję przekazałem Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji. 

7) 23.03.2020 wpłynęła interpelacja radnego Wojciecha Szefnera w sprawie postanowienia o 

odbieraniu odpadów. Interpelację przekazałem Panu Burmistrzowi z prośbą o udzielenie 

odpowiedzi. Odpowiedź przekazałem Panu radnemu. 

8) 30.03.2020 r. wpłynęła prośba Dyrektor Niepublicznego Przedszkola „Gucio” z prośbą o 

zwiększenie kwoty dotacji w okresie, w którym przedszkole nie może prowadzić działalności 

w sposób tradycyjny. 

9) 01.04.2020 r. wpłynęła skarga mieszkańca Sulechowa na negatywną opinię Komisji 

Przestrzegania Prawa i Ochrony Środowiska Rady Miejskiej w Sulechowie w sprawie montażu 

progu zwalniającego na ulicy Krańcowej w Sulechowie. Skargę przekazałem Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji. 

10) 01.04.2020 r. wystąpiłem z zapytaniem do Pana Burmistrza w sprawie kosztów realizacji 

tzw. tarczy antykryzysowej. Serdecznie dziękuję Panu Burmistrzowi za udzielenie odpowiedzi. 

11) 01.04.2020 r. wystąpiłem z zapytaniem do Pana Burmistrza w sprawie miesięcznej 

wysokości dotacji na dziecko objęte opieką przedszkolną. Serdecznie dziękuję Panu 

Burmistrzowi za udzielenie odpowiedzi. 

12) 03.04.2020 r. wystąpiłem z zapytaniem do Pana Burmistrza w sprawie aktualnego stanu 

epidemii w gminie Sulechów. Serdecznie dziękuję Panu Burmistrzowi za udzielenie 

odpowiedzi. 

13) 03.04.2020 r. wystąpiłem z zapytaniem do Pana Burmistrza w sprawie realizacji zdalnego 

nauczania w szkołach prowadzonych przez gminę. Serdecznie dziękuję Panu Burmistrzowi za 

udzielenie odpowiedzi. 

14) 10.04.2020 przedłożyłem Panu burmistrzowi do zaopiniowania projekt uchwały „w 

sprawie wyrażenia zgody na udzielenie dotacji dla niepublicznego przedszkola w wysokości 

wyższej niż określona w ustawie o finansowaniu zadań oświatowych” w celu wsparcia działań 



 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 

Pana Burmistrza w pomocy lokalnym przedsiębiorcom, którzy w związku z ogłoszonym 

stanem epidemii znaleźli się w trudnej sytuacji finansowej.  

15) w dniu 13.04.2020 r. wpłynęło oświadczenie władz Norlandia Polska sp. z o.o. w 

Warszawie prowadzących na terenie Gminy Sulechów Niepubliczne Przedszkole Słoneczko o 

rezygnacji z pobierania opłat od rodziców za opiekę przedszkolną w okresie maj – czerwiec 

2020 roku w momencie przyjęcia przez Radę Miejską w Sulechowie uchwały w sprawie 

zwiększenia dotacji dla niepublicznych przedszkoli w wysokości wyższej niż określona w 

ustawie o finansowaniu zadań oświatowych. 

16) w dniu 14.04.2020 r. wpłynęło oświadczenie Dyrektora Niepublicznego Przedszkola Dobra 

Wróżka o rezygnacji z pobierania opłat od rodziców za opiekę przedszkolną w okresie maj – 

czerwiec 2020 roku w momencie przyjęcia przez Radę Miejską w Sulechowie uchwały w 

sprawie zwiększenia dotacji dla niepublicznych przedszkoli w wysokości wyższej niż 

określona w ustawie o finansowaniu zadań oświatowych. 

17) w dniu 14.04.2020 r. wpłynęło oświadczenie Dyrektor Niepublicznego Przedszkola 

„Gucio” o rezygnacji z pobierania opłat od rodziców za opiekę przedszkolną w okresie maj – 

czerwiec 2020 roku w momencie przyjęcia przez Radę Miejską w Sulechowie uchwały w 

sprawie zwiększenia dotacji dla niepublicznych przedszkoli w wysokości wyższej niż 

określona w ustawie o finansowaniu zadań oświatowych. 

 

 

 

 

               Z poważaniem 

               Przewodniczący Rady Miejskiej w Sulechowie 

 

               Pan Radosław Murkowski 


